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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § . alapján „A 2009. évi költségvetés hogyan fogja segíteni a z
Agrárgazdasági Tanács ajánlás harmadik pontjának teljesülését, és mekkora forrás áll
rendelkezésre annak megvalósítására? címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Agrárgazdasági Tanács néhány hónappal ezel őtt tette közzé állásfoglalását az
agrárgazdaság 2007 . évi helyzetéről .
A jelentés megállapításaival szinte mindenki egyetértett, támogatva azt .
Az Agrárgazdasági Tanács tíz pontban tette meg ajánlásait az FVM ill . a kormány felé .
A harmadik ajánlási pontban a következőket mondja :

A magyar állattenyésztés leépülése már a növénytermesztés lehet őségeit is veszélyezteti . Ezt
a veszélyes tendenciát egyedül a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium
eszközeivel nem lehet megállítani . A gyenge versenyképességet ugyanis a szakmai,
szervezettségi, stb . hiányosságokon túlmenően olyan makrofeltételek is befolyásolják,
amelyek módosítása szélesebb összefogást igényel . A tanács szükségesnek tartja, hogy a
Kormány tárja fel az állattenyésztés fejl ődését gátló, a versenytársakéhoz képest hátrányo s
makrogazdasági feltételeket . Célszerű kitérni a környezetvédelmi előírásokra, az
önkormányzatok szerepére, a munkaerő-ellátás lehetőségeire, a vagyonbiztonság jelentős
fokozására, valamint az adó és járulékterhekre .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2009 . évi költségvetés hogyan fogja segíteni a fenti ajánlá s
teljesülését, mekkora forrás áll a rendelkezésre az ajánlás megvalósítására ?

Várom megtisztelő válaszát.

Tápiószentmárton, 2008 . 12 . 12 .
Czerván Györg y
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